
Algemene vergadering van 17 januari 2023
Aanwezigen (alfabetisch)

Karin, Romain, Ivo, Hans, Chris, Jan, Ria, Roger, Mark, 
Henri, Louis, Marie-Rose, Armand, Joop, Dis, Rik en Peter.

1 Mededelingen met Kassaverslag en Jaaragenda
Kassa
Brutosaldo op 15 jan € 3.351,00

nog te boeken kosten € 268,00
€ 465,00

Nettosaldo € 2.618,00
Zoals vermeld in mijn nieuwjaarsmail hebben we met de verhuis naar het parochiecentrum
 elke week ongeveer een batig saldo van 30 € (aan consumpties) en de inleg (2 € per speler).

Jaaragenda
1 Marktbridge 13/05/23
2 Prijzentornooi Datum nog vast te leggen

Don 7/9  of 14/9
Din 5/9 = 1ste speeldag nieuw seizoen.

Nadelen donderdag:
Het lokaal naast ons wordt gebruikt door het kerkkoor (1,5 u gezang niet direct storend)
Sommigen moeten hun deelname in Retie afzeggen.
Nadeel dinsdag:
Deze 1ste speeldag wordt voorbehouden voor clubleden en is geen open tornooi.

Na consultatie van de leden wordt geopteerd om ons prijzentornooi 
telkens op de 1ste dinsdag van het nieuwe seizoen te spelen.
Dus op 5 september 2023 houden we ons 12de individueel prijzentornooi

2 Dinsdagtornooien
a (Her)Invoeren gratis consumptie onder de deelnemers

Niemand zit te wachten op een gratis consumptie: dus voeren we dit niet in.
Indien er terug meer spelers zijn (24 of meer) kunnen we dit nog bekijken.

b Tijdsbesteding op dinsdag (met klok, napraten ev. na ronde 7 tot 12u -12u15) 
Wat zijn de gevolgen voor afwas en opkuis? Is een beurtrol opstellen nuttig?
De speelduur is niet overdreven: dus is de klok nu niet nodig.
Napraten mag, en de opkuis gebeurt in gezamenlijk overleg zonder problemen.
Een beurtrol instellen zal eerder hinderlijk zijn dan goed voor de samenhorigheid.

3 a Hoe meer ploegen op dinsdag ontvangen?
b Nieuwe kandidaat-bridgers? Lesgever? Organisatie?  Enz.

Voorlopig zien we niet direct oplossingen.

4 Marktbridge 13/05/23
Oganisatie in handen van Ivo, Rik en Dis.
Vermits dit gebeuren in eigen lokaal (grote zaal) gebeurt, zullen er wel enkele helpers moeten
gevonden worden. Dat wordt intern nog besproken.

5 Viertallen I en eventueel II in seizoen 23-24  ?
Viertal I is levend en wel. De 6 mandatarissen doen het goed (momenteel 2de) en
zien een vervolg volgend seizoen zeker zitten.
Viertal II is door gebrek aan effectieve spelers niet mogelijk.



6 Hoe ‘Niet-leden VBL’ behandelen in Geel? 
We merken dat naburige clubs deze personen gewoon laten spelen.
BCG heeft een tiental jaren geleden het charter van VBL en District Kempen onderschreven 
om alle spelende bridgers lid te maken van VBL (ev. na enkele proefsessies). 
Hoewel sommige clubs daar niet echt strikt in zijn, blijf t BCG bij haar standpunt en vragen we bij de derde 
keer aanwezigheid (per seizoen) om het lidgeld van VBL (en ev. van de club) te betalen.

7 Investeringen en of aanpassingen (vb inleg)?
Op dit ogenblik zijn er geen dringende investeringen nodig.
Ook de inleg moet niet verhoogd worden (zie het kassaverslag).

8 Varia
Geen zaken vernoemd.
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